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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 15. 

 

2024.gada 14.augusts 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs.   

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, vadītājas vietniece Aija Āre, Izglītības 

procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa, Kultūras darba vadītājs Ēriks Laime-Babris, projektu 

koordinatore Ilva Šembele, projektu vadītāja Inga Biļko. 

Administratīvās pārvaldes uzņēmējdarbības komunikācijas projektu vadītāja Signija Šulce; 

Īpašumu pārvaldes zemes ierīcības inženiere, nekustamo īpašumu speciāliste Kristīne Ēķe. 

Baložu kultūras nama vadītāja Ilze Reinholce. 

Ieinteresētās personas - biedrības "TRĪS REIZ TRĪS" pārstāves Inese Grīnvalde un Ilze Cekule. 

 

Darba kārtība 

1. KOMITEJAS ATZINUMS - Par finansiālu atbalstu filmai "Latviešu mīts" (atkārtoti);  

2. INFORMATĪVS - Par atbalstu Pasaules latviešu saieta 3x3 rīkošanai Baldonē 2025. gadā;  

3. Par grozījumiem Ķekavas novada kultūras centru (Baldones kultūras centra , Baložu pilsētas 

kultūras centra un Ķekavas pagasta kultūras centra)  maksas pakalpojumu  cenrādī.;  

4. Par nekustamā īpašuma Pļavniekkalna iela 20 nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Pļavniekkalna sākumskola”;  

5. Par dalību un līguma parakstīšanu projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā;  

6. Par dalību un līguma parakstīšanu projektā "Sabiedrības digitālo prasmju attīstība";  

7. Par deleģēšanas līguma termiņa pagarināšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību „Remido”;  

8. KOMITEJAS ATZINUMS  - Par līdzfinansējumu privātās pamatskolas “Gaismas tilts 97” 

skolēnu vecākiem;  

9. INFORMATĪVS - Par nomas līguma pagarinājumu SIA "Gaismas tilts 97".  

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 14.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par finansiālu atbalstu filmai "Latviešu mīts" (atkārtoti) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:23) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris – jautājumu skata atkārtoti, maijā pašvaldība saņēma 

vēstuli no filmas veidotājiem, tiks veidota dokumentālā filma par latviešu seno tradīciju lomu 

mūsdienu pasaulē. Filmas kopējais budžets ir 120 tūkstoši euro un visi līdzekļi vēl nav piesaistīti. 

Filmā piedalīsies novada amatierkolektīvi un novadā zināmas personas, kā arī vairākas filmas 

epizodes filmēs Ķekavas novadā. Pagājušajā reizē tika lūgts atšifrēt izdevumu pozīijas, kas arī 

izdarīts. Filmas veidotāji lūdz atbalstīt filmas veidošanu ar trīs tūkstošiem euro, atšifrējumā 

redzams, ka muzikālais noformējums maksātu 1560 euro, filmas pēcapstrāde 200 euro, filmas 

reklāma un publicitāte 1240 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Laime-Babris.  

Komitejas locekļi katrs pauž savu viedokli par atbalsta summu. Komitejas locekļi vienojas atbalstīt 

muzikālo sadaļu un pēcapstrādi.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Komitejas atzinums: balstoties uz Saistošajiem noteikumiem Nr.25/2023 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām”, noteikumu 

9. punktā noteikts, ka finansējumu juridiskas vai fiziskas personas var saņem reizi kārējā 

budžeta ietvaros, kā arī 10. punktā noteikts, ka kultūras un mākslas projektiem tiek ievērota 

finansiālā atbalsta samērība - kultūras un mākslas projektiem līdz EUR 3000,00 (trīs 

tūkstoši euro). Piešķirt SIA, Radošajai aģentūrai Human Collective 1760,00 EUR par 

mūziku un pēcapstrādi filmai,  atbilstoši tāmē norādītajai summai. Atbildība par atzinuma 

izpildi, līguma slēgšanu un SIA radošās aģentūras atskaitēm ir IKS Pārvaldes kompetencē. 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 



 

 

 

2. Par atbalstu Pasaules latviešu saieta 3x3 rīkošanai Baldonē 2025. gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:18:40) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris – augustā saņemts iesniegums, kurā biedrība lūdz atbalstu 

pasaules latviešu saietam 2025.gadā Baldonē. Jautājumu jau komiteja skatīja, un lēma slēgt 

sadarbības memorandu, tomēr memorands netika noslēgts. Pasākums plānots nākamā gadā no 

20.līdz 27.jūlijam Baldonē, un šobrīd plānots, ka būs ap 300 dalībniekiem no dažādām pasaules 

valstīm, arī ģimenes no Ķekavas novada. Nometnē plānoti dažādi pasākumi, ekskursijas un 

koncerti. Pārrunās ar biedrību līdzdarboties jau piekrituši vairāku iestāžu vadītāji. Nometnes 

organizēšanai biedrība lūdz pašvaldības atbalstu ar dažādām bezmaksas telpām, infrastruktūru 

un inventāru. Tiek lūgts arī bezmaksas darbinieku atbalsts. Kartiņai pievienoti aprēķini par 

provizoriskajām izmaksām, kas varētu būt no deviņi līdz vienpadsmit tūkstošiem. Laime-Babris 

sniedz sīkāku skaidrojumu par nepieciešamajiem pakalpojumiem un iespējām tos nodrošināt. 

Ziņojumu papildina biedrības "TRĪS REIZ TRĪS" pārstāves Inese Grīnvalde un Ilze Cekule. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Cekule, Grīnvalde, Ceļmalnieks, Laime-Babris, Romanovska, 

Zaķe, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

1. IKS Pārvaldei apkopot informāciju par pašvaldības izmaksām: telpas, cilvēkresursi, 

inventārs utml. 3X3 nometnes vajadzībām; 

2. Saņemt iestāžu rakstisku saskaņojumu un budžeta aprēķinus nometnes laikam. 

3. Skatīt jautājumu atkārtoti kādā no nākamajām IKS komitejām 

4.Konceptuāli atbalstīt 3x3 nometnes rīkošanu Baldonē ar telpām, kultūras un sporta 

infrastruktūru. 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule),  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Virzīt informatīvi  uz Finanšu komiteju konceptuālam atbalstam, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 

 

 

Cīrule pauž viedokli par savu balsojumu – viņa konceptuāli atbalstīja priekšlikumus, tomēr 

uzskata, ka uzdot pārvaldei aprēķināt izmaksas nometnei ir pārāk sarežģīti, tomēr varbūt kopā ar 

biedrību tas izdosies. 

 

 

 

 



 

 

 

3. Par grozījumiem Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu  cenrādī. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:22:09) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris – maksas pakalpojumu cenrādis apstiprināts 2023.gada 

septembrī, tomēr, tos lietojot, secināts, ka jāveic nelieli grozījumi. Lielākie grozījumi būtu Baložu 

kultūras centram, tomēr lai ievērotu vienlīdzības principu, tad grozījumi ietekmēs arī pārējo 

kultūras centru darbību. Tālāk viņš stāsta par paredzamajām izmaiņām maksas pakalpojumu 

cenrādī. 

Ziņojumu papildina Baložu kultūras centra vadītāja Reinholce. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Romanovska, Reinholce, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Visos trijos KC cenrāžos precizēt 10.punktu Telpu izmantošana bez maksas, sekojošā 

redakcijā: "Kultūras centra telpu izmantošana bez maksas var tikt piešķirta citām 

pašvaldības iestādēm, rīkojot bez maksas izglītojoša rakstura pasākumus vai regulāras 

mācību nodarbības, netraucējot iestādes pamatdarbības funkciju nodrošināšanu. Telpas 

piešķir kultūras centra vadītājs, saņemot rakstveida iesniegumu". 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts, sēdes vadītāja lūdz darbiniekus līdz domes sēdei veikt labojumus un 

komitejas locekļus balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada kultūras centru ( Baldones kultūras centra , Baložu 

pilsētas kultūras centra un Ķekavas pagasta kultūras centra)  maksas pakalpojumu  

cenrādī.”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

4. Par nekustamā īpašuma Pļavniekkalna iela 20 nodošanu lietošanā Pašvaldības 

iestādei “Pļavniekkalna sākumskola” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:39:25) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – ir pabeigta Pļavniekkalna sākumskolas būvniecība un ēkas 

nodotas ekspluatācijā, tāpēc, saskaņā ar pārvaldīšanas noteikumiem, sagatavots lēmuam projekts, 

kurš paredz atcelt lēmumu, ar kuru Pļavniekkalna sākumskolai uz būvniecības laiku nodeva 

lietošanā ēku Skolas iela 2 un tiek nodota valdījumā jaunā skolas ēka Pļavniekkalna ielā 20 kopā 

ar zemi un visu tam piekrītošo infrastruktūru. Īpašumu komitejā lēmuma projektu atbalstīja. 

Romanovska informē, ka sagatavots alternatīuvais lēmuma projekts, stāsta, kas tajā grozīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Balsot par alternatīvo LP, kur lemjošā daļa papildināta ar 2.punktu "Paredzēt, ka 

nekustamais īpašums Skolas ielā 2, Ķekavā, Ķekavas novadā, tiek izmantots izglītības 

funkciju nodrošināšanai". 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts un Romanovska aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Pļavniekkalna iela 20 nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Pļavniekkalna sākumskola””, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

5. Par dalību un līguma parakstīšanu projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:42:46) 

Par jautājumu ziņo Ilva Šembele – projekts paredzēts bērnu, kas nemacās un nestrādā integrēšanu 

mācību procesā vai darba procesā. Mērķa grupa ir jaunieši no 15 līdz 29 gadiem, kuri nemācās, 

nestrādā vai neapgūst arodu. Tālāk viņa stāsta par paredzētajiem atbalsta pasākumiem, par 

finansējumu un paredzamajiem rezultātiem. 

 



 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Šembele. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dalību un līguma parakstīšanu projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

6. Par dalību un līguma parakstīšanu projektā "Sabiedrības digitālo prasmju 

attīstība" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:50:05) 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko – saņemta uzaicinājuma vēstule piedalīties projektu konkursā par 

digitālo prasmu attīstību tieši pieaugušo izglītībā. Projekta mērķis ir attīstīt pamatprasmes, kas 

vairāk atbilst tādām kā pašapkalpošanās prasmēm. Ķekavas novada pašvaldībai pieejamais 

finansējums ir ap 40 tūkstošiem. Projekts paredz 100% segumu, izņemot pievienotās vērtības 

nodokli, kas būs jāsedz pašvaldībai pašai, un tie varētu būt ap astošiem tūkstošiem euro, kas 

jāfinansē no pašvaldības budžeta. Projekta ietvaros plānots apmācīt 622 novada iedzīvotājus. 

Vispirms jāatrod mentori, kuri iziet apmācības un tad līdz 2026.gada martam ir projekta 

īstenošana. Projekts paredz gan klātienes gan attālinātās mācības. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Biļko.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dalību un līguma parakstīšanu projektā "Sabiedrības digitālo prasmju attīstība"”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 



 

 

Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atbalstīja projekta virzību, tomēr sapratis, 

ka pievienotās vērtības nodokli jāsedz pašvaldībai, tāpēc aicina speciālistu iesniegt nākamā gada 

budžetam attiecīgu pieprasījumu. 

 

 

 

 

7. Par deleģēšanas līguma termiņa pagarināšanu ar sabiedrību ar ierobežotu 

atbildību „Remido” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:56:44) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa – ir pienācis laiks, kad beidzas deleģēšanas līguma termiņš ar 

privāto pirmsskolas izglītības iestādi “Saulītes skoliņa”. Agrāk šī bērnudārza nosaukums bija 

“Lāsīte”, bet kopš pagājušā gada beigām nosaukums ir mainīts. Izvērtējot līdzšinējo sadarbību 

un pakalpojuma kvalitāti, ko sniedz šī iestāde novada bērniem, ir sagatavots lēmuma projekts par 

jauna deleģēšanas līguma slēgšanu. Līguma projekts pievienots materiāliem, tas īpaši neatšķiras 

no iepriekšējā līguma, tikai daži punkti ir precizēti. Līguma termiņš paredzēts uz diviem gadiem 

līdz 2026.gada 31.augustam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par deleģēšanas līguma termiņa pagarināšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

„Remido””, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

8. Par līdzfinansējumu privātās pamatskolas “Gaismas tilts 97” skolēnu vecākiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:59:40) 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe – saņemts privātās mācību iestādes vecāku padomes iesniegums, 

kurā viņi lūdz palielināt atbalstu vecāku līdzfinansējumam par apmācības procesu. Šobrīd šis 

līdzmaksājums ir 70 euro, un tā ir pašvaldības brīvprātīgā iniciatīva. Materiāliem ir pievienota 

prezentācija par skolēnu skaitu, tā pieaugumu un atbalstam nepieciešamo finansējumu. Viņa 

piedāvā šo skatīt kopā ar nākamā gada budžetu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 



 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Skatīt šo jautājumu kontekstā ar 2025.gada budžetu un citām pašvaldības brīvprātīgajām 

atbalsta iniciatīvām, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

9. Par nomas līguma pagarinājumu SIA "Gaismas tilts 97" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:03:44) 

Par jautājumu ziņo Aija Āre – saņemta mācību iestādes vēstule, kurā viņi lūdz pirms termiņa 

izskatīt ēkas un piegulošās zemes nomas līguma pagarināšanu, jo skolai šā gada septembrī 

paredzēta akreditācija, kā arī skolā mācās 162 skolēni un 60 pirmssskolas skolas skolēni, kuru 

vecāki vēlas pārliecināties par skolas ilgtspēju, tāpat skolā izveidojies skolēnu piepraksts jau līdz 

2027/2028.mācību gadam. Izskatot šo jautājumu secināts, ka šī skola ir viena no vecākajām 

privātajām mācību iestādēm valstī, tā ir dibināta 1993.gadā. Tāpat skola devusi lielu ieguldījumu 

izglītības procesa realizēšanā novadā, piedalās dažādos projektos un mācību pasākumos, ilgstoši 

skolu pedagogi bijuši jomu koordinatori visā novadā, skolas skolēniem ir ļoti labi sasniegumi 

dažādās valsts olimpiādēs un skatēs, arī skolēnu sekmes ir ļoti labas. Āre pauž viedokli, ka visa tā 

rezultātā būtu jānāk skolai pretī un jāslēdz paātrināti nomas līgums. 

Ēķe papildina ziņojumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Hāze, Ēķe, Cīrule, Romanovska. 

Romanovska slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks. 

Romanovska slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Nomas līgums ar SIA "Gaismas tilts 97" būtu pagarināms laicīgi, lai veicinātu skolas 

ilgtspējību, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.16:28 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 
 

1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


